
Referat fra bestyrelsesmøde i GFØ onsdag den 19. april 2017 hos Henriette 
 
 
Tilstede: Henriette, Evy, Vitus, Kjell Erik, Grethe, Karsten 
Afbud: Christian 
 
Referat fra sidste møde er godkendt pr. e-mail. 
 
Bestyrelsen konstituerede sig og Karsten blev valgt til sekretær. 
 
Det blev besluttet at afvente med træklipningen til vejene er færdige. Der tages så stilling 
til, om der skal indkaldes til en eventuel arbejdsdag. 
 
Der er p.t. noget uhensigtsmæssig parkering, der generer byggeriet på Kongedybs Alle. Vi 
sætter bænke op til at forhindre dette. 
 
Bestyrelsen tager stilling til eventuelle yderligere nødvendige trafikale foranstaltninger kort 
tid efter, at vejene er blevet afleveret til juli. 
 
Det skal præciseres, at både vejtræer og de kommende felter på vejene og deres 
udformning og vedligeholdelse er et fælles ansvar i foreningen. 
 
Bestyrelsen indkalder idegenereringsgruppen til et første møde i efteråret. 
 
Bestyrelsen diskuterede eventuelle nye muligheder for stien på Prøvestens Alle som f.eks. 
tidsbegrænset udlejning af dele af stien, og i hvilket omfang foreningen selv har brug for 
et areal. 
 
Næste møde tirsdag d. 15. august kl. 20.00 hos Vitus. 
 
Referent 
Karsten 


